
Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

WRM.0003.3.2020

Kalisz, 28 września 2020 r.

Pani 

Elżbieta Dębska

Radna Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

uprzejmie informuję, że otrzymałem pismo od Polskiej Spółki Gazownictwa sp. z o.o., z treści którego 
wynika, że inwestycja polegająca na rozbudowie sieci gazowej i przyłączeniu do niej odbiorców na 
osiedlu Rajsków (z uwzględnieniem ulic Saperskiej i Pontonowej) jest dla spółki ekonomicznie 
bezpodstawna. Taki wniosek został wyciągnięty przez gazownię na podstawie analizy techniczno-
ekonomicznej. Oznacza to, że obecnie spółka nie widzi zasadności realizacji tego przedsięwzięcia. 

Załączam kopię pisma, w którym gazownia szerzej odnosi się do tej kwestii.

Z poważaniem







Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

    WRM.0003.3.2020

    Kalisz, 4 września 2020 r.

Pani 

Elżbieta Dębska

Radna Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

dziękuję za Pani zaangażowanie w sprawę budowy sieci gazowej z przyłączami do posesji na Osiedlu 
Rajsków, w szczególności na ulicach Pontonowej i Saperskiej.

Nie otrzymałem jeszcze odpowiedzi od Polskiej Spółki Gazownictwa – zdaję sobie sprawę z tego, 
że analiza technicznych i ekonomicznych warunków przyłączenia, jak również samo opracowanie 
koncepcji gazyfikacji to proces, który pochłania sporo pracy i czasu.  Dobremu tempu takich działań 
nie sprzyja zapewne sytuacja epidemiczna, która pozostaje nie bez znaczenia wobec panujących 
obecnie warunków pracy we wszystkich zakładach, firmach i instytucjach.

Niemniej informacja o odrzuceniu przez gazownię wniosków dwudziestu rodzin jest ważnym 
i niepokojącym sygnałem. 

Oczywiście będę w tej sprawie ponownie interweniował. 

Z poważaniem




